

THE SIGNATURE TOURS

by ICE HOLIDAYS SDN BHD

6D/
5N

TRAVEL THROUGH FLAVOR:

HONG KONG / ZHONGSAN / SHUNDE / GUANGZHOU

穿"粵"美食之都

香港 / 中山 / 顺德 / 广州



NO SHOPPING STOP, NO OPTIONAL, NO SELLING IN COACH

Hi

你好香港!

寶多金
OK拉卡
會總夜

金多寶

金麗宮

SHMC

東方
店酒方

ASIA

goldendestinations.com

Tour Code: 6SCHKG

S-Class Journey, Signature Memories



全心服务 难忘体验



The Signature Team embraces your journey with unwavering authenticity, methodically crafting every nuance. Our service stems from the core, characterized by a client-first professionalism, providing wholehearted and adept planning.

卓越旅程团队满怀真诚，为您的旅程精心雕琢每个细节。我们的服务源自核心，以客户至上的专业精神为特征，提供全心全意和熟练的规划。



Professional Team

专业旅游团队

Our team consist of certified travel professionals who have over years of experience. Every staff undergoes extensive customer service and quality assurance training.

我们的团队是经过认证的旅游专业人员，拥有超过多年的经验。每位员工都接受广泛的客户服务和质量保证培训。



Exclusive & Meticulous Route Planning

独家精心策划

Our Exclusive & Meticulous Route Planning ensures every journey is tailored to your dreams and designed with meticulous care. It will provide you with an unforgettable journey!

带你一起以前所未有的方式来探索世界。我们会提供独家细致的路线规划，确保每一次旅程都根据您的梦想专门定制，让您拥有难以忘怀的旅程体验！



Accommodation

住宿

We have always embraced the concept of 'home away from home' when selecting hotels. We often go to great lengths to meticulously assess factors such as room types, geographical locations, and even the views available from within the rooms, all to ensure that we provide you with an accommodation experience that meets the standards. Our aim is to make your journey feel as comfortable as being at home. Typically, our first choice is 4-star and 5-star hotels, as they often meet our expectations for good quality accommodation.

我们一直秉承着宾至如归的理念来挑选酒店。我们经常以酒店的房型、地理位置，甚至房内可欣赏到的景色来尽心筛选，以确保为您提供最符合标准的住宿体验，让您在旅途中也能感受到如同在家一般的舒适。通常4星和5星级酒店都是我们的首选，因为它们往往能达到我们对好质量住宿的要求。



Beijing Road, Guangzhou
北京路, 广州



Yongqingfang, Guangzhou
永庆坊, 广州

6D 5N

TRAVEL THROUGH FLAVOR:

HONG KONG / ZHONGSAN / SHUNDE / GUANGZHOU

DAY 01 KUL ✈️ HONG KONG - 55KM (MOB/LD) - ZHUHAI - 45KM - ZHONGSHAN

- Arrival in Hong Kong, the world's third largest financial center.
- Transfer to Zhuhai to cross the **Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge**. The longest bridge in the world, the Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge took 14 years to build and it costs 1269 billion yuan.

(Crossing Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge by MPV car)

- 📷 Zhuhai city tour: **Statue of Yu Nv, Qinglv Road**.

DAY 04 GUANGZHOU (HB)

- Free & Easy

Suggestion Itinerary:

- **Chimelong Paradise**: With an overwhelming number of attractions for all ages, stunt shows, 4D movies and parades, there is something to do for everyone, just take your pick and enjoy!

DAY 02 ZHONGSHAN - 47KM - SHUNDE (HB/LL/LD)

- Transfer to **Shunde**, which has a long history of culinary culture and is known throughout the world and has been honored by **UNESCO as the "Gourmet Capital of the World"**.

- 📷 Visit **Shunfengshan Park** is known as one of the new ten scenic spots in Shunde.
- 🏡 Visit **Qing Hui Yuan** typical Lingnan garden style, covering a small area, the garden is mainly exquisite.
- 🎪 **OTC Harbour** - A combination of entertainment, food and shopping.
- 🛍️ **Huagai Road** - The streets are lined with Lingnan Western-style buildings characterized by late Ming and early Qing Dynasty riding towers.

DAY 05 GUANGZHOU 🚆 HONG KONG (HB/LL/LD)

- Take **high-speed trains connect from Guangzhou to Hong Kong**: It is a convenient and fast transportation from Guangzhou to Hong Kong. (Note: The high-speed trains station will be very crowded during peak hours, recommended to avoid carrying large luggage.)
- **Nan Fung The Mills** revitalizes an old textile factory, creating a dynamic space with retail, cultural, and dining elements.
- 🚢 **Star Ferry** offers spectacular views, embodying historical charm as a highlight of tourism in Hong Kong.
- 🚊 Hong Kong's iconic **"ding ding"** double-decker tram has been a nostalgic part of daily life since 1904.
- **Victoria Peak Tram** provides an excellent vantage point to overlook Hong Kong's harbor and skyscrapers.

DAY 03 SHUNDE - 47KM - GUANGZHOU (HB/LL/LD)

- 📷 "Old" Guangzhou city tour: **Lychee Bay, Sai Kwan Mansion, Yongqingfang**.
- 🏢 Ascend the **Canton Tower**, the tallest tower in China. Take in the magnificent views of the **Guangzhou Skyscraper, Haixinsha Island, and Huacheng Square**.
- 🚢 **Pearl River Night Cruise**: Board a luxury cruise ship to enjoy the beautiful view of the Pearl River and feel the prosperous night and unique charm of Yangcheng.

DAY 06 HONG KONG ✈️ KUL (HB/MOB)

- Free & Easy.
- **Tsing Ma Bridge**, the world's 16th longest suspension bridge, connects Tsing Yi and Ma Wan for both road and rail traffic.
- Depart for home.

Meal Codes:

*MOB=Meals on Board/HB=Hotel Breakfast/LL=Local Lunch/LD=Local Dinner

Disclaimer:

Sequences of itinerary are subject to local arrangement. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.



Lychee Bay, Guangzhou
荔枝湾, 广州



Huagai Road
华盖路步行街



Shunfengshan Park, Shunde
顺峰山公园, 顺德

6天 5晚

穿"粤"美食之都

香港 / 中山 / 顺德 / 广州

第01天 吉隆坡 ✈️ 香港 - 55KM
- 珠海 - 45KM - 中山

(机上用餐/道地晚餐)

- 抵达世界第三大金融中心 - 香港。
- 前往珠海跨港珠澳大桥。世界上最长的港珠澳大桥，历时14年，花费1269亿元。

(搭乘MPV车跨港珠澳大桥)

- 📷 • 珠海市区游：渔女像、情侣路。

第02天 中山 - 47KM - 顺德

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 前往美食文化源远流长，天下闻名，被联合国教科文组织授予“世界美食之都”称号的 - 顺德。

- 📷 • 参观顺峰山公园被称为顺德新十景之一。

- 🏡 • 参观清晖园典型的岭南园林风格，占地不大，花园以精巧为主。

- 🏢 • OCT欢乐海岸公园集娱乐、美食和购物于一身。

- 🛍️ • 华盖路步行街 - 街道两旁为明末清初骑楼特色的岭南西洋建筑。

第03天 顺德 - 47KM - 广州

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 📷 • “旧”广州市区游：荔枝湾、西关大屋、永庆坊。

- 🏡 • 登上中国第一高塔广州塔，欣赏摩天大楼、海心沙岛和花城广场的壮丽景色

- 🚢 • 珠江夜游：登上豪华游船，领略珠江美景，感受羊城的繁华夜色和独特魅力。

免责声明：

行程次序以当地旅行社安排为准。行程，膳食，住宿，交通等可能会因不可抗力因素而更动，恕不另行通知。

第04天 广州

(酒店早餐)

- 自由活动。

行程建议：

- 长隆欢乐世界：拥有众多适合所有年龄段的景点，特技表演，4D电影和游行，每个人都能在这里找到自己喜欢的活动，尽情享受吧！

第05天 广州 🚄 香港

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 乘坐高速列车从广州前往香港：是广州到香港比较方便快捷的交通。(备注：高铁站在高峰时期会非常拥挤，建议避免携带大型行李。)

- 南丰纱厂是香港的复兴项目，将旧纺织厂改建成充满活力的空间，包括零售、文化和餐饮。

- 🚢 • 乘坐天星小轮可欣赏壮丽景色、感受历史魅力，成为香港旅游的亮点之一。

- 🚋 • 香港的“叮叮车”自1904年以来一直是标志性的双层电车，为人们提供对岛上日常生活的怀旧一瞥。

- 太平山缆车提供了俯瞰香港港口和摩天大楼的绝佳景观。

第06天 香港 ✈️ 吉隆坡

(酒店早餐/机上用餐)

- 自由活动。

- 青马大桥是世界上第16长的悬索桥，连接青衣和马湾，是道路和铁路交通的大桥梁。

- 启程回家。



Ding Ding, Hong Kong
叮叮车, 香港



Hong Kong Palace Museum - West Kowloon Art Park
香港故宫文化博物馆 - 西九文化区

经典

Taste Indulge

传承

味蕾探世界

“舌尖上的香港与广州！加入我们，品味地道的亚洲美味，感受美食的魔力。在美食面前，人人平等，因为味道是无价的。” - 广州食神

连美食家蔡澜也鼎力推荐
Even Mr Chua Lam also highly recommends



外酥里嫩

石岐佬【天下第一乳鸽】

人均价值 RMB200

Shiqilao [The best pigeon in the world]

The uniqueness is first reflected in the selection of ingredients. "乳鸽" refers to squabs that have just been weaned, with tender and smooth meat that boasts a delicious flavor. When preparing Zhongshan pigeon dish, typically, young pigeon with delicate and plump meat are chosen to ensure the dish's excellent texture.

特别之处首先体现在选材上。乳鸽是指刚断奶的幼鸽，其肉质嫩滑，味道鲜美。制作中山乳鸽餐时，一般会选择肉质细嫩、饱满的幼鸽，以确保菜品口感的好环。

陶陶居点心

2019最受网民喜爱
广州早茶品牌 TOP10
榜单中位列第一位

THE MICHELIN GUIDE

Tao Tao Ju Dim Sum

Founded in 1880, Tao Tao Ju is a celebrated teahouse in Guangzhou with a 143-year history, known for crafting over a hundred varieties of on-site handmade Cantonese dim sum. As a centennial Chinese brand, Tao Tao Ju seamlessly blends tradition and innovation, reflecting a rich heritage for over a century.

成立于1880年，至今已有143年历史的陶陶居是广州著名的茶楼之一。以粤式点心为特色，保持超百款茶点现场手工制作。作为中华百年老字号，陶陶居坚持古法与创新相结合，点心全手工当日当店新鲜制作，秉承着百余年的传统与匠心。



人均价值 RMB200

人均价值 RMB300



THE MICHELIN GUIDE

猪肉婆私房菜

上过中国CCTV【舌尖上的中国 - 寻味顺德】
Featured on CCTV's "A Bite of China - Exploring the Taste of Shunde"

Park Po's Homestyle Cuisine

Known for its Lingnan water town-style courtyard, Pork Po's Homestyle Cuisine combines classic materials like blue bricks and fir wood with innovative elements. Preserving Shunde's traditional homestyle cuisine, it excels in both authenticity and innovation, making it a standout restaurant.

猪肉婆私房菜最为食客们推崇的是独具岭南水乡风格的庭院建筑风格，经典的青砖、木杉、土瓦、红阶砖的建筑材料，小桥流水、富贵锦鲤池，让客人返回昔日岭南水乡的感觉；走进门口已经能感受到其浓厚的饮食氛围。它既保留顺德私房菜的传统特色和古老的烹调技巧，又善于创新求变，坚持精益求精，是烹饪顺德私房菜中最出类拔萃的饭店。



招牌必点

利苑

Lai Yuen

人均价值
RMB350



米其林一星餐厅
A Michelin One-Star
Restaurant

This restaurant has been awarded one Michelin star for many years. The signature "Ice-roasted Three-layer Pork" is a must-try, praised for its crispy skin and melt-in-your-mouth texture.

这餐厅连续多年获得米其林的一星肯定。招牌菜【冰烧三层肉】以其咸香的脆皮、肥而不腻、入口即化的口感而广受好评，成为食客们必点之选。



皮脆肉嫩多汁

民信老铺双皮奶—顺德百年老字号

Minxin Laopu Double Skin Milk
- Shunde's Centennial Heritage

With roots in Qing Dynasty Shunde, this century-old delicacy, Double Skin Milk, is synonymous with dairy snacks. Crafted with precision in milk temperature, egg and sugar ratios, and stewing time, it encapsulates Shunde's exquisite food culture. In Shunde, where food is eternal, the delight goes beyond a mere bowl of Double Skin Milk.

小小双皮奶，百年大学问。从清朝开始就起源于顺德大良延续至今，双皮奶已是顺德家喻户晓的奶制品小吃，牛奶温度的控制，蛋和糖的比例配方，炖煮时间的把握。一碗双皮奶的背后，包含着顺德精致的饮食文化，在顺德，美食是永恒的主题，在顺德，好吃不止一碗双皮奶。



鲜靓正



鲤鱼门海鲜餐

Seafood Dinner @
Lei Yue Mun

人均价值
RMB400

Located in a coastal area, it ensures the freshest catch, guaranteeing top-notch taste and quality. Fresh seafood takes the spotlight here.

由于位于香港的海滨地区，餐厅提供最新鲜的海鲜，确保口感和味道的卓越品质。新鲜的海鲜是这里的美味之本。



香港茶餐厅 - 与当地人亲近

Hong Kong Cha Chaan Teng
- Getting Close to Locals

Immerse in Hong Kong's culinary culture and savor local dishes. Explore different spots to find your preferred flavors and ambiance.

体验茶餐厅是融入香港饮食文化、感受地道美食的好方式。不同的茶餐厅有着各自独特的特色，因此你可以尝试不同的茶餐厅，发现自己喜欢的口味和氛围。

好好味

*Remarks 备注:

All pictures in brochure are for illustration purpose only.
行程上的图片仅供参考

Highlights of the Tour



经典地标 深入探索



Carefree 悠游

Enjoy relaxation, truly appreciate the world
享受放松 感慨世界美好

Capture 收获

The color & essence of each journey
旅途中的色彩和精髓

Cozy 温馨

Vibes to create joyful moment together
共创愉悦片刻

渔女雕像



Fisher Girl Statue

This is a landmark in Zhuhai, located on Lover's Road. It is a massive female statue overlooking the beautiful Zhuhai Bay.

这是珠海的标志性景点，位于情侣路，是一个巨大的女性雕像，俯瞰着美丽的珠海海湾。



青马大桥



Tsing Ma Bridge

Is the world's longest suspension bridge for both railway and railway use. This amazing project linking the city to the Hong Kong International Airport on Lantau Island has also become a spectacular attraction.

是全球最长的行车及铁路两用吊桥。这座连接起市区与大屿山香港国际机场的惊人工程，也成为了一个壮观宏伟的景点。



清晖园



Qing Hui Yuan

Qinghui Garden is one of the four famous gardens in Guangdong, which was once the residence of the scholar, built in the Ming Dynasty and expanded many times in the Qing Dynasty, occupying an area of 22,000 square meters. It has a high artistic research value, with green water and trees, rocky mountains and waterfalls, small bridges and curved corridors, ancient walls and leaky windows, and pavilions integrated into a garden space with a clear distinction between primary and secondary.

如今的清晖园是广东四大名园之一，曾是状元府邸，始建于明代，清代多次扩建，占地2.2万平方米。它具有很高的艺术研究价值，碧水绿树、石山瀑布、小桥曲廊、古墙漏窗等与亭台楼阁融合成主次分明的庭园空间。



西关大屋



Sai Kwan Mansion

It is a traditional folk house with Lingnan characteristics built by wealthy merchants at the end of the Qing Dynasty in the area of Xiguanjiao (nowadays Liwan District) in the western part of Guangzhou, known as the "SaiKwan Mansion".

是清末豪门富商在广州城西“西关角”（今荔湾区）一带兴建的极具岭南特色的广州传统民间住宅形式，被称为“西关大屋”。

珠江夜游



Pearl River Night Cruise

Take a boat ride along the Pearl River and enjoy the dazzling night view of Guangzhou. It's a truly romantic experience as you admire the brilliant city lights.

在夜晚乘船游览珠江，欣赏广州灯火辉煌的夜景，非常浪漫。



维多利亚港



Victoria Harbour

Appreciate the stunning vistas of Victoria Harbour. Experience the city's vibrant energy as you embark on a delightful cruise along the harbor.

欣赏维多利亚港的美丽景色，你将乘坐游船感受城市的活力。



太平山



Victoria Peak

Ride a one-way cable car to the top of Victoria Peak for a stunning panoramic view of Hong Kong. The peak boasts a spectacular observation deck, making it an ideal spot for photography and enjoying the city's skyline.

单程缆车登上太平山顶，俯瞰香港全景。这里有壮观的观景台，是拍摄美丽照片和欣赏城市天际线的理想地点。





Accommodation 旅宿

☆☆☆☆☆

Embark on a complete journey at 4 star & 5-star hotel, offering a quality & comfortable stay.
 全程安排四+五星级酒店，让您在整个旅程中享受到有质量且舒适的住宿环境。



STAY 留宿	LOCATION 地点	HOTEL 酒店	RATED 等级	REMARKS 备注
1 Night	Zhongshan	Crowne Plaza Hotel or similar	☆☆☆☆☆	20-minute drive from Zhongshan Railway Station. Spacious and stylish, rooms are fitted with a flat-screen cable TV and CD player.
1 Night	Foshan	Hilton or similar	☆☆☆☆☆	Minutes from the city center and close to Foshan New City.
2 Nights	Guangzhou	Mercure Guangzhou Beijing Road Hotel or similar	☆☆☆☆☆	Right to the Beijing Road Pedestrian Street.
1 Night	Hong Kong	Harbour Grand Kowloon hotel or similar	☆☆☆☆☆	A deluxe five-star hotel situated on the Victoria Harbour waterfront.



THE SIGNATURE TOURS

Travel Partner:

Instagram: thesignaturetours
 Facebook: The Signature Tours